
از کمپ سرخ
پرسپولیس 12

خانمحمدی: 

سرمربی رقیب 
سنتی پرسپولیس 
فلسفه کاری اش را 

تغییر نمی دهد

حســن خانمحمــدی بازیکــن اســبق 
پرســپولیس معتقد اســت سرمربی 
جدیــد تیــم رقیــب بواســطه تغییــر 
تیمــش و حضــور در تیــم اســتقلال 
فلســفه کاری اش را تغییــر نخواهــد 
داد و بــا همــان سیســتم قبلــی بــه 
کارش ادامــه خواهــد داد . بازیکــن 
اسبق پرسپولیس در ادامه صحبتی 
کــه در رابطــه بــا مربی تیــم رقیب مد 
نظر دارد می افزاید: هر مربی فلسفه 
کاری خــاص خــودش را دارد. در ایــن 
بین اصول کاری سرمربی جدید تیم 
رقیب هم بستن تمام فضای دفاعی 
وفشرده دفاع کردن و استفاده از ضد 
حمــلات در زمــان کارهــای هجومــی 
اســت که تیمش بتواند به خواســته 
خــودش برســد و بــه تیم هــای مقابل 

ضربه بزند .
خانمحمدی تأکید می کند: تغییر تیم 
موجــب نمی شــود که ســرمربی تیم 
فلسفه کاری اش را تغییر دهد چون 
اگر اقدام به این مهم نماید سر مربی 
تیــم فلســفه کاری اش را زیــر ســؤال 
خواهد برد به همین دلیل ســرمربی 
اســتقلال به هیچ وجه فلسفه ای که 
در تیم هــای فولاد و نســاجی و ســایر 
تیم هایی که به کار می گرفت را تغییر 
نداده و با همان روش و سیستم قبلی 

به کارش ادامه خواهد داد .
مدافع راســت اســبق پرسپولیس در 
رابطــه با این ســؤال که ســبک مربی 
استقلال در دربی ها برای پرسپولیس 
مشــکل ســاز نخواهد شــد این گونه 
توضیح داده و در این رابطه می گوید:

تمــام  از  اســتفاده  یحیــی  روش 
فضــای زمیــن و مالکیــت بــر تــوپ و 
میــدان اســت کــه قطعاً با ایــن روش 
در دربــی هــم بــازی خواهد کــرد و در 
این بین قطعاً ســرمربی پرسپولیس 
بــرای ســبک خــاص اســتقلال فکر و 
تدابیرخاصــی در نظــر خواهد گرفت 
که چگونه از دفاع فشــرده اســتقلال 
بگــذرد تــا در دربی تیمــش و خودش 
در دام تله های دفاعی رقیب ســنتی 
گیــر نیفتــد. خانمحمــدی در پایــان 
دررابطــه بــا شــرایط مدافعــان کناری 
پرســپولیس گفــت: حتمــا در دفــاع 
کنــاری پرســپولیس نیــاز بــه تقویــت 
دارد خصوصاً در دفاع چپ که حتماً 
پرســپولیس بایــد در مدافــع چــپ 

رونده ای را به خدمت بگیرد. 

 zمصاحبه

نعیم آبادی:

بیرو یادش نرود پرسپولیس هم گردن او حق دارد

سعید نعیم آبادی پیشکسوت پرسپولیس معتقد است که علیرضا بیرانوند نباید 
از پرسپولیس جدا شود و در این رابطه می گوید که بازیکن حق دارد به لحاظ مالی 
به فکر خودش و خانواده اش باشد اما بیرانوند باید به این مسأله فکرکند که زمانی 
که او از اروپا برگشت و موقعیت خودش را در تیم ملی به لحاظ کم بازی کردن از 
دست داده بود با حضور در پرسپولیس دوباره جایگاه خودش را در تیم ملی پیدا 

کرد به همین دلیل بیرو نباید از پرسپولیس جدا شود.

ترابی

دست رد ترابی به پیشنهاد مجیدی

تیــم اتحــاد کلباء، تیمی که مربیگــری اش را فرهاد مجیدی بر عهده دارد به ترابی 
پیشــنهاد داد تا برای فصل آینده به این تیم بپیوندد اما مهدی ترابی که در ســفر 
عتبــات عالیــات بــه ســر می بــرد روز گذشــته بــه ایران بازگشــت و جــواب منفی به 
پیشنهاد تیم اتحاد کلباء داد تا نشان دهد به پرسپولیس وفادار است؛ بازیکنی 
کــه فصــل گذشــته با ارائه بازی های خــوب یکی از ارکان قهرمانی پرســپولیس در 

جام هــای مختلف بود.

برمک:

باید با بیرانوند نیم فصل تمدید می کردند

کوروش برمک مهاجم اسبق پرسپولیس معتقد است باید با بازیکنان کلیدی تیم 
در نیــم فصــل تمدیــد قــرارداد می شــد کــه بیرانوند هــم یکی از آنها بود. این مســاله 
موجب می شود که وقتی در فصل نقل و انتقالات التهابات به اوج خودش می رسد 
شــرایط ســنگین شــود. پرســپولیس هــم بایــد زودتــر از ایــن اقدام می کــرد نه اینکه 
در حالی که تیم های دیگر تمریناتشــان را شــروع کردند ما تازه به این فکر بیفتیم 
دروازه بانی که سنگربان اول تیم ما بود با استقلال مذاکره کرده و قصد جدایی دارد.

    سه شنبه   13 تیر 1402  سال بیست و هفتم    شماره 7342

 zسوژه

 شما سرمربی شهاب زاهدی 
در تیم امیدهای پرسپولیس 

بودید؟
بلـــه مـــن در آن مقطـــع ســـرمربی 
امیدهـــای پرســـپولیس بودم و آقای 
کمیجانـــی دســـتیارم بـــود و مرحـــوم 
نـــادر باقـــری هـــم به عنـــوان مربـــی 
دروازه بان ها به من کمک می کرد. 
در ایـــن بیـــن در رابطـــه بـــا شـــهاب 
بایـــد بگویم که از خصوصیات او 
شناخت کامل دارم چون شاگرد 
بلنـــد پـــروازم در تیـــم امیـــد بـــود و 
همان موقع هم دوست داشت 
عـــلاوه بـــر تیـــم امیـــد در تیـــم 
بزرگســـالان پرســـپولیس هـــم 
تمریـــن و بـــازی کند کـــه اتقاقاً 
این طور هم شد چون شاگرد 
بلنـــد پـــرواز من بـــود و انصافاً 
از خصوصیـــات فنـــی خوبـــی 
هـــم بهـــره می بـــرد. شـــهاب از 
لحاظ فوتبالی حرف نداشت 
و مـــن در آن زمـــان در پســـت 
وینگر چپ از شهاب استفاده 
می کـــردم؛ بازیکنـــی کـــه عالی 
در آن منطقـــه بـــازی می کـــرد. 
پرســـپولیس  جدیـــد  خریـــد 
ســـانتر فـــوروارد نیســـت امـــا 
به واســـطه پیشـــرفت خیلی 
خوبی که داشته قادر است 

در امـــر گلزنی کمک کند و قد و قواره 
خوبـــی دارد. شـــوت خـــوب می زنـــد و 
ســـرعتش و ســـانتر هایش بـــه عـــلاوه 
پـــاس رو بـــه جلوهایش حـــرف ندارد. 
شـــهاب با حضور در تیم های اروپایی 
تجربـــه خیلـــی خوبی کســـب کرد و به 
نظـــرم انگیـــزه بالایی هـــم در رابطه با 
حضور در پرسپولیس دارد پس خوب 

می تواند در پرسپولیس بازی کند.
 اما از آنجا که گفتید او به عنوان 

وینگر بازی می کند شاید با 
وجود ترابی و صادقی و یکی دو 

بازیکن دیگر نیازی به شهاب 
نباشد؟!

به هر حال شـــاید از شـــهاب در پست 
وینگـــر چـــپ و از ترابی هم در پســـت 
وینگر راست استفاده شود. من فکر 
می کنم شـــهاب هم به عنوان مهاجم 
دوم و هـــم وینگر می توانـــد بازی کند 
و بـــا توجه به خصوصیـــات فنی اش و 
انگیزه اش مضاف بر اینکه در مکتب 
پرســـپولیس پـــرورش یافتـــه خیلـــی 

می تواند به پرسپولیس کمک کند.
 در رابطه با شروع نشدن تمرین 

پرسپولیس و روند دیر جذب 
شدن بازیکنان چه صحبتی 

دارید؟
بایـــد پـــاداش قهرمانـــی بازیکنـــان بـــه 
آنهـــا پرداخت شـــود چـــون آنهـــا واقعاً 
زحمت کشیده اند که موفق به کسب 
عنـــوان قهرمانی شـــده اند. یحیی هم 
از مدت هـــا قبـــل لیســـتش را داده به 
همین دلیل مدیر عامل باید پاسخگو 

باشـــد. باشـــگاه اگـــر قولـــی داده بایـــد 
عمل کند و اگر خلاف تعهداتش عمل 
کنـــد حتماً مدیـــر عامل باشـــگاه باید 

پاسخگوی عواقب احتمالی باشد.
 اما با بیرانوند تمدید شد 

هر چند ممکن است او به 
بازی های اول تیم نرسد!

باشـــگاه بایـــد گلـــر دوم قـــوی بیـــاورد؛ 
گلـــری کـــه نهایتـــاً 30 درصـــد از لحاظ 
فنی از بیرانوند پایین تر باشـــد در غیر 
این صورت هر بازی که بیرانوند نباشد 
تن هوادار می لرزد که تیم گل نخورد 

و مشکلی پیش نیاید.
 قبول دارید که برخلاف سپاهان 

و پرسپولیس و حتی تراکتور، 
پرسپولیس خوب تقویت نشده!

شاید کمبودهایی وجود داشته باشد 
اما در همین شرایط فعلی هم مزیت 
بزرگ پرسپولیس به نسبت تیم های 
دیگـــر بـــه ایـــن نکتـــه باز می گـــردد که 
پرســـپولیس بازیکنـــان بزرگتر خوبی 
چـــه در زمیـــن و چه خارج زمین دارد. 
من فکر می کنم نقل و انتقالات خوب 
داشـــتن فقط به خرج کردن نیســـت 
بلکه باید خوب و هدفمند یار گرفت. 
قهرمانـــی هم به نظرم در لیگ بعدی 
بین پرســـپولیس و اســـتقلال است و 
تیـــم دیگـــری در ایـــن دو ضلعـــی قرار 
نخواهـــد گرفت. در این بین به نظرم 
اگر پرســـپولیس جدا از شـــهاب چهار 
بازیکـــن دیگـــر بگیـــرد و پـــاداش و 
حاشیه هایی از این جنس جمع شود 
حتمـــاً ایـــن تیـــم باز هـــم قهرمانی اش 

تکـــرار خواهـــد شـــد و رقیب شانســـی 
برای قهرمانی نخواهد داشت.

 در آسیا چقدر شانس برای 
پرسپولیس و سایر نمایندگان 

ایران قائل هستید؟
ما در رده ملی و بازی های بین المللی 
در جـــا زده ایـــم، تیم هـــای ملـــی مـــا 
هیـــچ  در  آســـیا  در  سال هاســـت 
رده ای قهرمـــان نشـــده اند و بـــه نظرم 
پرسپولیس و سایر نمایندگان ما هم 

در آسیا موفق نخواهند شد.

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

شاه محمدی: شهاب شاگرد بلند پروازم بود

نقل و انتقالات این نیست که زیاد »پول« خرج کنید

یادآوری AFC از 
هت تریک طارمی با 

پرسپولیس در آسیا
ــه  ب آســیا  ــال  فوتب کنفدراســیون 
ــران  تمجیــد از ســتاره تیــم ملــی ای
پرداخت. مهدی طارمی ستاره تیم 
ملــی کشــورمان در فصــل گذشــته 
درخشش بی نظیری با پورتو داشت 
و بعد از 3 سال تلاش برای رسیدن 
ــه جایزه آقای گلی لیگ پرتغال در  ب
نهایت موفق شد با به ثمر رساندن 
ــزه را فتــح کنــد.  22 گل ایــن جای
ــال اروپا  درخشــش طارمــی در فوتب
باعث شده تا مشتریان بزرگی مثل 
منچستریونایتد و میلان پیدا کند. 
در همیــن رابطــه توئیتر عربی لیگ 
ــان آســیا یادی از درخشــش  قهرمان
ــا پیراهــن پرســپولیس در  طارمــی ب
ایــن تورنمنــت کــرد. کنفدراســیون 
ــال آســیا به تمجیــد از طارمی  فوتب
مهاجــم  نوشــت:  و  پرداخــت 
ایرانــی خیلــی خــوب چهارچــوب 
ــادی کنیــم  دروازه را می شناســد. ی
ــا  از هت تریــک مهــدی طارمــی ب
پرســپولیس مقابل الوحده امارات 

در لیگ قهرمانان آسیا 2017.

 zخبر

محمــد محمــدی بــه عنــوان یکــی از 
پیشکســوتان ســابق پرســپولیس در 
مدتــی کــه بــه عنــوان معــاون ورزشــی 
باشــگاه کار کــرد انصافــاً بدون حاشــیه 
و بــا تمــام وجــود بــه انجــام وظیفــه اش 

مشــغول شــد اما معاون ورزشــی خیلی 
بی ســر و صــدا از پرســپولیس اســتعفا 
کــرد زمانــی کــه متوجــه شــد حقوقــش 
بــه شــکل عجیبــی شــاید بــه یک ســوم 
حقوقــی برســد کــه چنــدی قبــل از 

پرســپولیس دریافــت می کــرد.
گفتــه می شــود کــه معــاون ورزشــی 
پرســپولیس ماهانه از پرســپولیس 24 
میلیون حقوق دریافت می کرد. معاون 
ورزشــی کــه انصافاً خیلی کــم مصاحبه 
می کــرد و بی ســر و صــدا دنبــال رتــق و 
فتــق امور ورزشــی باشــگاه بود و شــاید 
دنبــال فالــوور و مســائلی از این دســت 
نبــود و تعامــل خوبــی بــا مدیــر عامــل 
و هیــأت مدیــره در راســتای مســائل 
ورزشــی باشــگاه داشــت امــا حقــوق 
معاون ورزشــی باشــگاه که انصافاً یکی 
از مهم ترین پســت های باشــگاه اســت 
بــه شــکل عجیبــی از ابتدای امســال به 
یک ســوم حقوقی که به او داده می شد 

تقلیل یافت. 
ایــن مــوارد ناراحــت کننــده چندین ماه 

ادامــه داشــت تــا اینکه معاون ورزشــی 
باشــگاه بــا قــرار دادن اســتوری خیلــی 
بی ســر و صدا از پرســپولیس کنار رفت 
چــون احســاس کرد کــه احترام و شــأن 
او حفــظ نشــده اســت. در ایــن راســتا 
امــا گفتــه می شــود کــه معاون ورزشــی 
جدید مد نظر باشگاه رقم 3 میلیاردی 
را برای قراردادش به باشــگاه ارائه داده 
کــه در نهایــت ایــن امــر مــورد موافقــت 
قــرار نگرفتــه اســت. باشــگاه در ایــن 
رابطــه بــا یکی دیگــر از بازیکنان ســابق 
پرســپولیس هــم صحبت هایــی بــرای 
پســت معاونت داشــت که آن شــخص 
هــم ایــن پیشــنهاد را پــس زد تــا فعــلاً 
پســت حســاس معاونــت ورزشــی در 
فصــل نقــل و انتقــالات در پرســپولیس 
خالی باشد. در این بین نکته عجیب به 

ایــن مســأله برمی گــردد کــه مدیرعامل 
پرســپولیس تــا ایــن لحظــه از تمــاس 
گرفتــن بــا معــاون ورزشــی مســتعفی 
خــودداری کــرده اســت و تلاشــی بــرای 
بازگردانــدن معــاون مســتعفی انجــام 

نــداده اســت.
در ایــن رابطــه گفتــه می شــود ریاســت 
هیــأت مدیــره و یکــی دیگــر از اعضــای 
هیأت مدیره با معاون ورزشــی باشــگاه 
مســتعفی گفــت و گوهایــی بــرای بــاز 
گردانــدن و تغییــر نظــرش داشــته اند 
کــه موفــق بــه ایــن مهــم  نشــده اند تــا 
فعلاً پســت حســاس معاون ورزشی در 
باشگاه پرسپولیس خالی بماند و کسی 
از پیشکســوتان بعــد از جدایــی محمد 
محمــدی تــا ایــن لحظه راضی بــه قبول 
تصدی پســت معاونت ورزشــی نشود.

چرا معاون ورزشی باشگاه پرسپولیس رفت

معاون جدید پیشنهاد 
3 میلیاردی داد اما 

نیامده رفت!

جمشــید شــاه محمدی جذب بازیکن توســط باشــگاه پرســپولیس را بســیار کند می داند و معتقد است سرمربی تیم وظیفه خودش را به نحو احسن انجام داده است. شاه محمدی معتقد 
است پرسپولیس برای موفقیت به چند بازیکن دیگر نیاز دارد که اگر این مهم مهیا نشود مدیرعامل باشگاه پرسپولیس باید پاسخگوی کارها و اقداماتش در فصل نقل و انتقالات باشد.

من فکر می کنم 
شهاب هم به عنوان 

مهاجم دوم و هم 
وینگر می تواند بازی 

کند و با توجه به 
خصوصیات فنی اش 
و انگیزه اش مضاف 

بر اینکه در مکتب 
پرسپولیس پرورش 
یافته خیلی می تواند 
به پرسپولیس کمک 

کند


